
1 
Z Á P I S 

 ze 4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 10.6.2015 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z Á P I S 
4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, 

konaného dne 10.6.2015  v prostorách  

Obecního úřadu v Soběšovicích 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
___________________________________________________________________________ 

 

Č. jednací : Sob 90/2015 
 

V Soběšovicích  dne  11.6.2015 

Zpracoval :   Valošková Petra 

http://sobesovice.cz/cz


2 
Z Á P I S 

 ze 4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 10.6.2015 

Z Á P I S 

o průběhu 4. veřejného zasedání  

Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 10.6.2015 

v prostorách Obecního úřadu v Soběšovicích 

___________________________________________________________________________ 

 

Počet přítomných členů Zastupitelstva obce Soběšovice :    11 členů 

(listiny přítomných členů ZO a hostů- přílohy zápisu).      

Omluveni :                              3člen  

 

Zahájení________________________________________________________________ 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Zahájil 4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice v 17,03 hod. 

Přivítal všechny přítomné zastupitele a hosty. Dále sdělil, že 3. zasedání zastupitelstva obce 

bylo řádně svoláno dle § 92 odst.1 zákona č. 128/2000 Sb. a vyvěšeno na úřední desce dle § 

93 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb.  Na 4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice je přítomno 

11 členů zastupitelstva a 3 zastupitelé se omlouvají. Konstatoval, že zastupitelstvo obce je 

tudíž usnášeníschopné. Dále upozornil všechny přítomné, že z veřejného zasedání 

Zastupitelstva obce Soběšovice je pořizován zvukový záznam. 

 

Ing. Ivo Papala, člen Zastupitelstva obce 

Taktéž informoval přítomné, že pořizuje z veřejného zasedání Zastupitelstva obce pro vlastní 

potřebu video záznam. 

 

Složení slibu_______________________________________________________________ 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Sdělil, že dne 25.5.2015 byla na Obecní úřad Soběšovice doručena rezignace na funkci 

zastupitele Obce Soběšovice Ing. Josefa Majera a dne 26.5.2015 nastoupil náhradník na 

funkci zastupitele obce Soběšovice, a to p. Lucie Chovancová. Vyzval paní Lucii 

Chovancovou ke složení slibu, a to po přečtení slibu slovem „slibuji“ a podpisem slibu. 

Starosta obce Soběšovice přečetl slib. 

 

p. Lucie Chovancová 

slovem „slibuji“  a podpisem slibu složila slib zastupitele obce Soběšovice. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Konstatoval, že složením slibu p. Chovancové je nyní  přítomno 12 členů Zastupitelstva obce 

a poblahopřál p. Lucii Chovancové k funkci členky Zastupitelstva obce Soběšovice a 

přistoupil k projednávání 1. bodu, což je schválení programu 4. zasedání Zastupitelstva obce 

Soběšovice. 
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1. Schválení programu 4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice________________ 

 

Starosta obce Soběšovice předložil členům zastupitelstva obce návrh programu 4. zasedání 

ZO Soběšovice 

 

Zahájení. 

Složení slibu. 

1. Návrh programu jednání ZO. 

2. Návrh zapisovatele ZO. 

3. Návrh složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO. 

4. Návrh ověřovatelů zápisu o průběhu zasedání ZO. 

5. Zpráva o plnění úkolů z minulého zasedání ZO. 

6. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO. 

7. Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního. 

8. Účetní závěrka obce Soběšovice k 31.12.2014. 

9. Závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2014. 

10. Rozpočtový výhled. 

11. Návrh poskytování měsíčních odměn neuvolněným členům zastupitelstva. 

12. Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Pobeskydí na období 2014-

2020. 

13. Smlouva č. 14191923 o poskytnutí podpory ze SFŽP. 

14. Darovací smlouva. 

15. Bezúplatný převod nemovitosti. 

16. Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů. 

17. Návrh usnesení zastupitelstva obce. 

Závěr. 

 

 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 
Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  s c h v a l u j e  program 4. zasedání Zastupitelstva obce 
Soběšovice, konané dne 10.6.2015.  

 
usn.č. 29/4ZO/2015 

___________________________________________________________________________ 
 
2. Návrh zapisovatele ZO_____________________________________________________ 
 
p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Starosta obce přednesl návrh zapisovatele 4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice p. Petru 
Valoškovou.  Dotázal se, zda má někdo k tomuto návrhu nějakou připomínku, jiný návrh, či 
námitku? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo nechal hlasovat o navrhovaném usnesení. 
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Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :              12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   s c h v a l u j e  zapisovatelku pro 4. zasedání Zastupitelstva 

obce Soběšovice, konané dne 10.6.2015  paní Petru Valoškovou. 

 

usn.č. 30/4ZO/2015  

___________________________________________________________________________ 

 

3. Složení návrhové komise_pro přípravu usnesení ZO_____________________________ 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Starosta obce navrhl složení návrhové komise, a to : p. MUDr. Marcelu Kerzlovou, p. Radka 

Uhra a Ing. Tomáše Wunsche.  Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaké jiné 

návrhy, připomínky, či námitky ? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o 

návrhu usnesení. 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :              9 
Proti:   0 
Zdržel se:  3 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  s c h v a l u j e  návrhovou komisi pro přípravu usnesení 4. 

zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 10.6.2015, a to ve složení :   MUDr. 

Marcela Kerzlová, p. Radek Uher, Ing. Tomáš Wunsch. 

 

usn. č. 31/4ZO/2015  

___________________________________________________________________________ 

 

4.  Ověřovatelé zápisu ze 4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice_________________ 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Starosta obce přednesl návrh ověřovatelů zápisu, a to ve složení p. Karel Mintěl, p. Iveta 

Pichová. 

Dotázal se, zda má někdo k tomuto návrhu nějakou připomínku, námitku, či jiný návrh ? 

Vzhledem k tomu, že se z řad zastupitelů nikdo s nějakou připomínku, námitkou, či jiným 

návrhem nepřihlásil, nechal tedy hlasovat o návrhu usnesení.  
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Hlasování o ověřovatelích zápisu -  p. Mintěl, p. Pichová : 

Pro :            10 

Proti:   0 

Zdržel se:  2 

Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  s c h v a l u j e  ověřovatele zápisu 4. zasedání Zastupitelstva 

obce Soběšovice  ve složení :       p. Karel Mintěl  

                                          p. Iveta Pichová 

 

usn. č. 32/4ZO/2015 
___________________________________________________________________________ 

 

5. Zpráva o plnění úkolů z minulého zasedání ZO________________________________ 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Sdělil, že z minulého jednání Zastupitelstva obce Soběšovice vyplynul jediný úkol, který 

vznikl z podnětu Finančního výboru, a to prověřit případné získání dotací k financování 

realizace akce „Stavební úpravy budovy požární zbrojnice“. K tomuto sdělil, že byla podána 

žádost o dotaci z programu Obnovy a rozvoje venkova Moravskoslezského kraje. Její výše  

může být max. 250 tis. Kč. Nyní se čeká na vyjádření. Tímto považuje úkol za splněný.  

Nechal tedy hlasovat o splnění daného úkolu. 

 

Hlasování o návrhu usnesení  : 

Pro :              7 

Proti:   0 

Zdržel se:  5 

Nehlasoval:  0          Nebylo přijato usnesení. 

 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Nechal hlasovat o původním návrhu usnesení  bere na vědomí ……. 

 

Hlasování o návrhu usnesení  : 

Pro :              12 

Proti:   0 

Zdržel se:  0 

Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  n e p ř i j a l o   r o z h o d n u t í   ve věci splnění úkolu 
vyplývajícího ze 3. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 11.3.2015 pod č. 
usn.23/3ZO/2015  b e r e   n a   v ě d o m í   informativní zprávu o splněných úkolech 
vyplývajících ze Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 11.3.2015. 

 

usn. č. 33/4ZO/2015 
___________________________________________________________________________ 
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6. Zpráva o činnosti rady obce Soběšovice za období od 12.3.2015 - 10.6.2015_________ 

 

p. Petr Voznica, místostarosta obce 

Informoval členy zastupitelstva a občany obce o činnosti rady obce, a to o nejdůležitějších 

projednávaných bodech jednání, počtu přijatých usnesení v období od 12.3.2015 - 10.6.2015. 

Dále sdělil, že veškerá usnesení přijatá Radou obce Soběšovice jsou uveřejněna na webových 

stránkách obce. 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce Soběšovice 

Dotazoval se na 3 body, a to : 

1. na 10. jednání RO bylo uloženo starostovi obce nechat zpracovat orientační cenovou 

nabídku pro opravu místní komunikace parc. č. 340/194, k.ú. Horní Soběšovice, a to 

pod č. usn. 144/10/2015.V dalších radách to v úkolech nenašel. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce Soběšovice 

K tomuto sdělil, že cenová nabídka byla ve výši cca 200 tis. Kč. Dále sdělil členům ZO v jaké 

lokalitě se cesta nachází. Vzhledem k tomu, že úkol byl splněn, bod tedy nebyl mezi 

nesplněnými úkoly, proto ho Ing. Papala nenašel. 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce Soběšovice 

Dále se dotazoval : 
2. na 13. jednání RO byl schválen Dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo „Stavební úpravy 

budovy požární zbrojnice“, a to  

 práce prováděné nad rámec projektové dokumentace a dle změn a úprav 
v projektové dokumentaci – dle přiloženého rozpočtu 

 změna sazby DPH 
Dotazoval se o jaké vícepráce se jednalo. 
 

Tomáš Dámek, starosta obce Soběšovice 
K tomuto sdělil, že se jednalo o úpravu sklepů, nové podlahy, elektroinstalace ve věži, garáži. 
 
Ing. Karel Obluk, člen Zastupitelstva obce Soběšovice 
Doplnil informace ohledně  prací prováděných nad rámec projektové dokumentace. 
 
Stanislav Hrabec, člen Zastupitelstva obce Soběšovice 
Připomněl, že se taktéž jednalo hlavně o změnu sazby DPH. 

 

Tomáš Dámek, starosta obce Soběšovice 

K DPH sdělil, že 15 % sazba DPH se nevztahuje na tento typ bytových jednotek. Z tohoto 

důvodu byla přepočítána cena s 21% DPH. 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce Soběšovice 

Dotazoval se na cenovou nabídku a práce, které se prováděly v Kempu pod Husarůvkou. 

 

Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 

Na základě revizní zprávy došlo k opravě elektrického zařízení v Kempu pod Husarůvkou  

(nový rozvaděč, světla). 

 

Petr Voznica, místostarosta obce 

Vysvětlil podrobně čeho se práce – elektroinstalace týkaly. 
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Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  b e r e   n a   v ě d o m í  informativní zprávu o činnosti 

Rady obce Soběšovice v období od 12.3.2015 - 10.6.2015.  

 

usn. č. 34/4ZO/2015 

___________________________________________________________________________ 

 

7.  Zápisy z jednání Kontrolního a Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice__ 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Vyzval předsedy Kontrolního a Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice, aby 

členům zastupitelstva přednesli zprávy z jednání Kontrolního a Finančního výboru ZO. 

 

p. Radek Siuda, předseda Kontrolního výboru ZO 

Přednesl zprávu z jednání Kontrolního výboru, který se konal dne 28.5.2015 a o provedených 

kontrolách pokladních operací na ZŠ a MŠ Soběšovice a Obecním úřadě v Soběšovicích.  

Dále sdělil, že Kontrolní výbor zjistil, že zápis z 9. Schůze RO ze dne 9.3.2015 neobsahuje 

bod trvající úkoly, dále, že úkoly č. 118/8/2015 a č. 148/10/2015 byly uloženy projednat 

v komisi stavební, životního prostředí a rekreace a splnění těchto úkolů není doloženo 

zápisem z projednání příslušné komise. V zápise ze 14. schůze RO z 13.5.2015 nesouhlasí 

počet přítomných  a hlasujících s prezenční listinou. 

 

Ing. Ivo Papala, zastupitel obce Soběšovice  
Vzhledem k těmto zjištěním, navrhuje rozšíření usnesení, a to :  

ukládá opravit v zápisech Rady obce Soběšovice zjištěné nesrovnalosti Kontrolním 

výborem Rady obce Soběšovice dle zápisu KV ze dne 28.5.2015 

 

Hlasování o návrhu usnesení Ing. Ivo Papaly: 
Pro :              8 
Proti:   0 
Zdržel se:  4 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

Ing. Tomáš Wunsch, předseda Finančního výboru ZO 

Přednesl zprávu z jednání Finančního výboru, který se konal dne 25.5.2015.  

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Nechal hlasovat o návrhu usnesení bere na vědomí zápisy z jednání Kontrolního a Finančního 

výboru se schváleným doplněním o část ukládá. 
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Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   b e r e   n a   v ě d o m í  zápis z jednání Kontrolního 

výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne  28.5.2015 a zápis z jednání Finančního výboru 

Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne  25.5.2015. 

u k l á d á   opravit v zápisech Rady obce Soběšovice zjištěné nesrovnalosti Kontrolním 

výborem Rady obce Soběšovice dle zápisu KV ze dne 28.5.2015 

 

 

usn. č. 35/4ZO/2015 

___________________________________________________________________________ 

 

8. Účetní závěrka obce Soběšovice k 31.12.2014___________________________________ 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaké jiné návrhy, připomínky, či námitky ? 

Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :              12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   s c h v a l u j e   účetní závěrku obce Soběšovice 

zpracovanou k 31.12.2014 za účetní období od 1.1.2014 do 31.12.2014. 

 

       usn. č. 36/4ZO/2015 
___________________________________________________________________________ 

 

9. Závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2014____________________________________ 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaké jiné návrhy, připomínky, či námitky ? 

Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
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Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :              12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  s c h v a l u j e  závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2014  

s o u h l a s í  s celoročním hospodařením obce za rok 2014 „bez výhrad“. 

 

        usn. č. 37/4ZO/2015 
___________________________________________________________________________ 

 

10. Rozpočtový výhled________________________________________________________ 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaké jiné návrhy, připomínky, či námitky ? 

Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 

Václav Zahraj, občan obce Soběšovice 

Dotazoval se z jakého důvodu je plánovaná rekonstrukce centra obce Soběšovice až na rok 

2017. Domnívá se, že by se měla rekonstrukce centra dělat dříve. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Informoval členy ZO, že z Magistrátu města Frýdek-Místek obdržela obec usnesení, které 

přerušuje započaté stavební řízení.  

 

Ing. Karel Obluk, člen zastupitelstva obce Soběšovice 

K tomuto poznamenal, že je potřeba splnit podmínky dané stavebním úřadem Magistrátu 

města Frýdku-Místku.  

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Dále ještě k této problematice sdělil, že by se členové zastupitelstva obce měli vyjádřit, zda 

chtějí rekonstrukci centra obce Soběšovice, či nikoliv, zda pokračovat v tom, co již je 

započato, anebo zda se mají hledat jiné varianty řešení.  

Poté by se mělo k tomuto vyvolal jednání, na kterém by se na těchto podmínkách dohodli, aby 

se nemrhalo časem, energií a dalšími finanční prostředky, které by přišly vniveč.   

Vzhledem k tomu, že problematika rekonstrukce centra obce Soběšovice není momentálně na 

pořadu jednání, navrhuje vrátit se k této debatě v  bodě jednání s názvem „Dotazy a 

připomínky občanů a zastupitelů“. 

 

Členové zastupitelstva s tímto návrhem souhlasili. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaké jiné návrhy, připomínky, či námitky ? 

Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
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Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :              7 
Proti:   0 
Zdržel se:  5 
Nehlasoval:  0          Návrh nebyl přijat 

 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   n e p ř i j a l o   r o z h o d n u t í  ve věci  rozpočtového 

výhledu obce Soběšovice na roky 2017-2019.  

 

          usn. č. 38/4ZO/2015 
___________________________________________________________________________ 

 

11. Návrh poskytování měsíčních odměn neuvolněným členům zastupitelstva__________ 

 

Petr Voznica, místostarosta obce 

- návrh :  rozdělit hlasování, a to o odměně místostarosty obce samostatně 

Požádal zastupitele obce Soběšovice, aby hlasovali proti návrhu navýšení odměny pro 

místostarostu obce. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Nechal hlasovat, zda členové Zastupitelstva obce Soběšovice souhlasí s rozdělením hlasování, 

a to o  odměně místostarosty obce samostatně. 

 

Hlasování o návrhu usnesení – rozdělení usnesení pro hlasování : 
Pro :             11 
Proti:   0 
Zdržel se:  1 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce Soběšovice 

Nechal hlasovat o odměně místostarosty obce Soběšovice 

 

Hlasování o návrhu usnesení – P. Voznica : 
Pro :              1 
Proti:   1 
Zdržel se:            10  
Nehlasoval:  0          Návrh nebyl přijat 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce Soběšovice 
Nechal hlasovat o odměnách dalších neuvolněných členů Zastupitelstva obce 

 

Hlasování o druhé části návrhu usnesení : 
Pro :              6 
Proti:   0 
Zdržel se:  6 
Nehlasoval:  0          Návrh nebyl přijat 
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Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice     n e p ř i j a l o   r o z h o d n u t í     

ve věci poskytování měsíční odměny neuvolněným členům Zastupitelstva obce nebo 

peněžitého plnění za výkon funkcí v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 

zřízení), ve znění pozdějších předpisů a nařízením vlády  č.  37/2003, ve znění nařízení  vlády 

č. 337/2004 Sb., nařízení vlády č. 697/2004 Sb.,  nařízení vlády č. 50/2006 Sb., nařízení vlády 

č. 614/2006 Sb., nařízení vlády č. 79/2008 Sb., nařízení vlády č. 20/2009 Sb., nařízení vlády 

č. 375/2010 Sb., nařízení vlády č. 459/2013 Sb. a nařízení vlády č. 52/2015 Sb., a stanovení  

ode dne 1. července 2015: 

       1.   - za výkon  f-ce    místostarosty    obce p. Petru Voznicovi bude poskytována     

                měsíční  odměna v  celkové výši 19 922,00 Kč. Toto rozhodnutí bylo na vlastní  

                žádost p. Petra Voznicy, místostarosty obce. 

 

       2.   - za výkon f-ce člena rady obce p. Stanislavu Hrabcovi bude poskytována měsíční             

               odměna v celkové výši 1 345,00 Kč,  

             - za výkon f-ce člena rady obce p. Ivo Dominíkovi bude poskytována měsíční                   
               odměna v celkové výši 1 345,00 Kč,  

 - za výkon f-ce člena rady obce Ing. Tomáši Wunschovi bude poskytována měsíční                     

   odměna v celkové výši 1 345,00 Kč,  

             - za výkon f-ce předsedy výboru finančního Ing. Tomáši Wunschovi bude  

                poskytována měsíční odměna v celkové výši 1 097,00 Kč,  

             - za výkon f-ce  předsedy výboru kontrolního p. Radku Siudovi bude poskytována        

                měsíční odměna  v celkové výši 1 097,00 Kč,  

             - za výkon f-ce  předsedy komise stavební, životního prostředí a rekreace  

               Ing. Ladislavu Zahradníčkovi bude poskytováno měsíčně peněžité plnění v celkové       

               výši 1 097,00 Kč,      

            - za výkon f-ce předsedy komise kulturní a sportovní  Mgr. Jiřině Sýkorové bude       

              poskytována  měsíční odměna ve výši  1 097,00 Kč. 

 

usn. č. 39/4ZO/2015 
___________________________________________________________________________ 

 

12. Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Pobeskydí na období  

      2014-2020_______________________________________________________________ 

 

Ing. Ivo Papala, člen Zastupitelstva obce Soběšovice 

Informoval členy zastupitelstva, že si materiál prostudoval a dále citoval odstavec bodu 1.3. 

Strategie komunitně vedeného místní rozvoje MAS Pobeskydí o zapojení veřejnosti a 

informování veřejnosti obce Soběšovice. Dotazoval se tedy, kdo konkrétně byl osloven, aby 

se do této strategie zapojil. S touto otázkou se obrátil na Ing. Obluka, který se na strategii 

MAS podílel a to z toho důvodu, jelikož si nevzpomíná, že by byl někdo osloven a vyzván ke 

spolupráci z řad občanů a místních složek obce Soběšovic tak, jak je uvedeno v materiálu. 

Rovněž si nevzpomíná, že by  k tomuto byly vyvolány nějaká jednání a že by byli 

informováni občané obce Soběšovice. 

 

Ing. Karel Obluk, starosta obce Soběšovice 

K tomuto sdělil, že kdo chtěl, mohl se zúčastnit a zapojit. Dále sdělil, že informace byly 

předávány, byly rovněž vyvěšovány a prezentovány. 
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Ing. Josef Majer, občan obce Soběšovice 

K tomuto sdělil, že on byl osloven a byl účastníkem pracovní skupiny v MAS Pobeskydí. 

Dále také sdělil, že bylo vyvoláno jednání, které probíhalo v prostorách Obecního úřadu. 

Taktéž souhlasil s Ing. Oblukem, že informace byly vyvěšovány a předávány občanům. 

 

Proběhla krátká debata na toto téma, kdo byl osloven z řad občanů Soběšovic a kdo ne. 

 

 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :              10 
Proti:   1 
Zdržel se:  1 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s o u h l a s í   s realizací Strategie komunitně vedeného 

místního rozvoje MAS Pobeskydí na programové období 2014–2020 na svém správním 

území.“ 

 

usn. č. 40/4ZO/2015. 

___________________________________________________________________________ 
 

13. Smlouva č. 14191923 o poskytnutí podpory ze SFŽP___________________________ 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Informoval členy ZO o předloženém materiálu v souladu s důvodovou zprávou materiálu. 

Dotazoval se, zda má někdo nějaké dotazy k tomuto materiálu, návrhy, či připomínky ? 

Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :              12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 
 
 

Přijaté usnesení: 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s c h v a l u j e  smlouvu č. 14191923 o poskytnutí podpory 

ze Státního fondu životního prostředí ČR v rámci Operačního programu Životní prostředí 

mezi Státním fondem životního prostředí ČR a Obcí Soběšovice na akci „Stavební úpravy 

budovy požární zbrojnice v obci Soběšovice“. 

 
usn. č. 41/4ZO/2015. 

___________________________________________________________________________ 
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14. Darovací smlouva_________________________________________________________ 
 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Informoval členy ZO o předloženém materiálu v souladu s důvodovou zprávou materiálu. 

Dotazoval se, zda má někdo nějaké dotazy k tomuto materiálu, návrhy, či připomínky ? 

Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :            11 
Proti:   0 
Zdržel se:  1 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 
 
 

Přijaté usnesení: 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s c h v a l u j e    darovací smlouvu o převodu vlastnictví 

k nemovitým věcem mezi Miloslavem Kantorem, bytem Zahrádkářská 125/7, Hradiště, 

Těrlicko a Obcí Soběšovice,  739 22  Soběšovice 10 na ideální 2/14 pozemku parc. č. 321/2 o 

výměře 525 m2 a ideální 2/14 pozemku parc. č. 321/4 o výměře 235 m2, vše v k.ú. Horní 

Soběšovice. 

 
usn. č. 42/4ZO/2015. 

___________________________________________________________________________ 
 
15. Bezúplatný převod nemovitostí______________________________________________ 
 

Tomáš Dámek, starosta obce 

Informoval členy ZO o předloženém materiálu v souladu s důvodovou zprávou materiálu. 

Dotazoval se, zda má někdo nějaké dotazy k tomuto materiálu, návrhy, či připomínky ? 

Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :            12 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 
 

Přijaté usnesení: 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   s c h v a l u j e  nabídku  Moravskoslezského kraje o 

bezúplatném převodu pozemku parc. č. 669/18 o výměře 252 m2, v k.ú. Horní Soběšovice 

p o v ě ř u j e   starostu obce p. Tomáše Dámka podpisem smlouvy o bezúplatném převodu. 

 

usn. č. 43/4ZO/2015. 

___________________________________________________________________________ 
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16. Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů____________________________________ 
 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Dotazoval se, zda má někdo nějaké dotazy ? 
 
Ing. Miroslav Peřina, občan obce Soběšovice 
Vyjádřil se pochvalně ke zpracovanému mimořádnému zpravodaji o odpadech a dotazoval se 
zpracovatele p. Voznicy, zda-li by nemohl k tomuto sdělil nějaká doplnění, upřesnění a zda 
by mohl pohovořit o možnosti pořízení kompostérů. 
 
Petr Voznica, místostarosta obce Soběšovice 
Informoval přítomné o současném situaci týkající se možnosti pořízení kompostérů. Vysvětlil 
podmínky k získání kompostérů. 
 
Ing. Marcela Papalová, občan obce Soběšovice 
Dotazovala se, zda je stanovený minimální počet lidí, kteří mají zájem o kompostéry, aby 
dotaci obec mohla využít. 
 
Petr Voznica, místostarosta obce Soběšovice 
Informoval přítomné o ekonomické stránce využití kompostérů. Dále hovořil o tom, že 
minimální počet občanů pro získání dotace stanoven není. Avšak k pokrytí nákladů je potřeba 
minimálně 10% zájemců. 
 
Ing. Ivo Papala, člen Zastupitelstva obce Soběšovice 
Dotazoval se, kolik je v současné době zájemců 
 
Petr Voznica, místostarosta obce Soběšovice 
K tomuto sdělil, že k dnešnímu dni bylo cca 47 anketních lístků o předběžném zájmu + 7 
doručených. Takže cca 54 zájemců. 
Dále sdělil, že zřejmě bude prodloužen termín, do kdy lidé mohou vyjádřit svůj předběžný 
zájem o kompostéry. Prodloužení termínu se bude projednávat na  jednání Rady obce 
Soběšovice, takže o kolik dní to bude prodlouženo neví. 
 
MUDr. Marcela Kerzlová, členka Zastupitelstva obce Soběšovice 
Hovořila o bezpečnostní situaci v obci a to konkrétně o rychlosti jízdy řidičů, která je 
neúměrná, zvláště v určitých oblastech. Dotazovala se proto, zda-li by se nemohla oslovit 
Policie ČR v souvislosti s častějším měřením rychlosti v obci a nemohl by se zakoupit další 
měřič rychlosti a jaká je jeho cena. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
Co se týká spolupráce Policie ČR sdělil, že je v této souvislosti osloví a dále informoval 
přítomné, že již patříme pod Policii Hnojník a neví, zda-li budou schopni tak široký okruh 
obcí v tomto směru uspokojit. Co se týká měřiče rychlosti, tak není schopen říci v jakých 
cenových relacích se měřiče rychlosti u pořízení pohybují. Domnívá se, že to taktéž není 
problém. 
 
Ing. Ivo Papala, zastupitel obce Soběšovice 
Upozornil, že Zastupitelstvo obce již v minulosti schválilo nákup dvou měřičů rychlosti a 
pořídil se pouze jeden. Usnesení Zastupitelstva je stále platné, tudíž stačí jej pouze naplnit. 
 
Václav Zahraj, občan obce Soběšovice 
Taktéž hovořil o bezpečnostní situaci v obci a rychlosti jízdy některých, hlavně místních 
řidičů a poukazoval hlavně na jízdu v obytných zónách. Domnívá se, že by se mělo řidičům 
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připomenout např. ve Zpravodaji obce, jaká platí pravidla silničního provozu v těchto 
obytných zónách. 
 
Ing. Tomáš Wunsch, člen Zastupitelstva obce  
Upozornil, že v bodě programu „Rozpočtový výhled“ se rozvinula diskuse na téma 
revitalizace centra obce Soběšovice. Členové ZO se dohodli, že tato diskuse bude pokračovat 
v bodě  programu „Diskuse a připomínky občanů a zastupitelů. 
 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Starosta obce vyzval členy zastupitelstva, aby se přihlásili k tomuto tématu do diskuse. Opět 
zopakoval, že chce vyvolat jednání všech stran, aby se dohodli, zda revitalizaci centra budou 
chtít, anebo ne a měli by najít společné řešení. Znovu vyzval členy zastupitelstva, zda má 
někdo nějaký dotaz ? Vzhledem k tomu, že se nikdo do diskuse nepřihlásil, ukončil diskusi a 
nechal hlasovat o návrhu usnesen. 
 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :              8 
Proti:   0 
Zdržel se:  3 
Nehlasoval:  1          Návrh byl přijat 
 
 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   b e r e   n a   v ě d o m í    dotazy a připomínky občanů obce 

Soběšovice a členů Zastupitelstva obce Soběšovice 

 
usn. č. 44/4ZO/2015. 

___________________________________________________________________________ 
 
17. Návrh usnesení zastupitelstva obce__________________________________________ 
 
p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Vyzval členy návrhové komise, aby přečetla přijatá usnesení zastupitelstva obce.  
 
Ing. Tomáš Wunsch, předseda návrhové komise, zastupitel obce 
Přečetl přijatá usnesení na 4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Dotazoval se, zda má někdo nějaké námitky, či připomínky k přijatým usnesením ? Členové 

Zastupitelstva obce Soběšovice nevznesli žádné připomínky, ani námitky k přijatým 

usnesením obce. 

___________________________________________________________________________ 
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p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Sdělil, že vzhledem k tomu, že byl vyčerpán celý program 4. zasedání Zastupitelstva obce 

Soběšovice a nejsou již žádné další dotazy, návrhy či připomínky, ukončil 4. Zasedání 

Zastupitelstva obce Soběšovice  v 19.15 hod.   

 

 

Zapsala : Petra Valošková 

 

 

Ověřili správnost zápisu ověřovatelé  

4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice:   

 

p. Karel Mintěl, v.r.                                                                                            

zastupitel obce 

 

p. Iveta Pichová, v.r. 

zastupitelka obce         

 

Předseda návrhové komise: 

Ing. Tomáš Wunsch, v.r. 

zastupitel obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Petr   V o z n i c a, v.r.                                            Tomáš   D á m e k, v.r. 

místostarosta obce                starosta obce 
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U S N E S E N Í 
4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, 

konaného dne 10.6.2015  v prostorách  

Obecního úřadu v Soběšovicích 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
___________________________________________________________________________ 

 

Č. jednací : Sob 90/2015 
 

V Soběšovicích  dne  11.6.2015 

Zpracoval :   Valošková Petra 

http://sobesovice.cz/cz
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Přehled přijatých usnesení 
4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 10.6.2015 

___________________________________________________________ 
 

29/4ZO/2015 – Schválení programu 4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 

 
30/4ZO/2015 – Návrh zapisovatele ZO 
 
31/4ZO/2015 – Složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO 

 
32/4ZO/2015 – Ověřovatelé zápisu ze 4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 

 
33/4ZO/2015 – Zpráva o plnění  úkolů z minulého zasedání ZO 

 

34/4ZO/2015 – Zpráva o činnosti rady obce Soběšovice za období od 12.3.2015 –  

                          10.6.2015 

 

35/4ZO/2015 – Zápisy z jednání Kontrolního a Finančního výboru Zastupitelstva obce   

                          Soběšovice 

 

36/4ZO/2015 – Účetní závěrka obce Soběšovice k 31.12.2014 

 

37/4ZO/2015 – Závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2014 

 

38/4ZO/2015 – Rozpočtový výhled  

 

39/4ZO/2015 – Návrh poskytování měsíčních odměn neuvolněným členům zastupitelstva 

 

40/4ZO/2015 – Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Pobeskydí na  
                          období 2014-2020 

 

41/4ZO/2015 – Smlouva č. 14191923 o poskytnutí podpory ze SFŽP  

 

42/4ZO/2015 – Darovací smlouva 

 

43/4ZO/2015 – Bezúplatný převod nemovitostí 

 

44/4ZO/2015 - Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů           
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U S N E S E N Í   
4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 10.6.2015 

___________________________________________________________________________ 
 

29/4ZO/2015 – Schválení programu 4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

program 4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 10.6.2015. 
___________________________________________________________________________ 
 
30/4ZO/2015 – Návrh zapisovatele ZO__________________________________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

zapisovatelku pro 4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 
10.6.2015  paní Petru Valoškovou. 

___________________________________________________________________________ 
 

31/4ZO/2015 – Složení návrhové komise_pro přípravu usnesení ZO__________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e  
 
návrhovou komisi pro přípravu usnesení 4. zasedání Zastupitelstva obce 
Soběšovice, konané dne 10.6.2015, a to ve složení :    
MUDr. Marcela Kerzlová, p. Radek Uher, Ing. Tomáš Wunsch 

___________________________________________________________________________ 
 
32/4ZO/2015 – Ověřovatelé zápisu ze 4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice_______ 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
s c h v a l u j e  
 
ověřovatele zápisu 4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice  ve složení : 
p. Karel Mintěl, p. Iveta Pichová 

___________________________________________________________________________ 
 
33/4ZO/2015 – Zpráva o plnění  úkolů z minulého zasedání ZO_____________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
n e p ř i j a l o   r  o z h o d n u t í  
 
ve věci splnění úkolu vyplývajícího ze 3. zasedání Zastupitelstva obce 
Soběšovice, konaného dne 11.3.2015 pod č. usn.23/3ZO/2015 
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b e r e   n a   v ě d o m í  
 
informativní zprávu o splněných úkolech vyplývajících ze Zastupitelstva obce 
Soběšovice ze dne 11.3.2015. 

___________________________________________________________________________ 

 

34/4ZO/2015 – Zpráva o činnosti rady obce Soběšovice za období od 12.3.2015 –  

                          10.6.2015______________________________________________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

informativní zprávu o činnosti Rady obce Soběšovice v období od 12.3.2015 - 

10.6.2015. 

___________________________________________________________________________ 

 

35/4ZO/2015 – Zápisy z jednání Kontrolního a Finančního výboru Zastupitelstva obce   

                          Soběšovice_____________________________________________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í   

 

zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne   

28.5.2015 a zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce 

Soběšovice ze dne  25.5.2015. 

 

u k l á d á   
 

opravit v zápisech Rady obce Soběšovice zjištěné nesrovnalosti Kontrolním 

výborem Rady obce Soběšovice dle zápisu KV ze dne 28.5.2015 

___________________________________________________________________________ 

 

36/4ZO/2015 – Účetní závěrka obce Soběšovice k 31.12.2014________________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e  

 

účetní závěrku obce Soběšovice zpracovanou k 31. 12. 2014 za účetní období 

od 1. 1. 2014 do 31. 12. 2014. 

___________________________________________________________________________ 

 

37/4ZO/2015 – Závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2014________________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
s c h v a l u j e  
 
závěrečný účet obce Soběšovice za rok 2014  
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 ze 4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 10.6.2015 

s o u h l a s í  
 
s celoročním hospodařením obce za rok 2014 „bez výhrad“. 

___________________________________________________________________________ 
 
38/4ZO/2015 – Rozpočtový výhled______________________________________________  

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
n e p ř i j a l o    r o z h o d n u t í  
 
ve věci rozpočtového výhledu obce Soběšovice na roky 2017 – 2019. 

___________________________________________________________________________ 
 
39/4ZO/2015 – Návrh poskytování měsíčních odměn neuvolněným členům zastupitelstva 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
n e p ř i j a l o   r o z h o d n u t í  
 
poskytování měsíční odměny neuvolněným členům Zastupitelstva obce nebo 
peněžitého plnění za výkon funkcí v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o 
obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů a nařízením vlády  č.  
37/2003, ve znění nařízení  vlády č. 337/2004 Sb., nařízení vlády č. 697/2004 
Sb.,  nařízení vlády č. 50/2006 Sb., nařízení vlády č. 614/2006 Sb., nařízení 
vlády č. 79/2008 Sb., nařízení vlády č. 20/2009 Sb., nařízení vlády č. 
375/2010 Sb., nařízení vlády č. 459/2013 Sb. a nařízení vlády č. 52/2015 Sb., 
a stanovení  ode dne 1. července 2015: 
1.  - za výkon  f-ce    místostarosty    obce p. Petru Voznicovi bude   

poskytována  měsíční odměna v  celkové výši 19 922,00 Kč. Toto 
rozhodnutí bylo na vlastní žádost p. Petra Voznicy, místostarosty obce. 

 
2.  - za výkon f-ce člena rady obce p. Stanislavu Hrabcovi bude 

poskytována měsíční odměna v celkové výši 1 345,00 Kč,  
- za výkon f-ce člena rady obce p. Ivo Dominíkovi bude poskytována 
měsíční odměna v celkové výši 1 345,00 Kč,  
- za výkon f-ce člena rady obce Ing. Tomáši Wunschovi bude 
poskytována měsíční odměna v celkové výši 1 345,00 Kč,  
- za výkon f-ce předsedy výboru finančního Ing. Tomáši Wunschovi 
bude poskytována měsíční odměna v celkové výši 1 097,00 Kč,  
- za výkon f-ce  předsedy výboru kontrolního p. Radku Siudovi bude 
poskytována měsíční odměna  v celkové výši 1 097,00 Kč, 
- za výkon f-ce  předsedy komise stavební, životního prostředí a 
rekreace Ing.Ladislavu Zahradníčkovi bude poskytováno měsíčně 
peněžité plnění v celkové výši 1 097,00 Kč,  
- za výkon f-ce předsedy komise kulturní a sportovní  Mgr. Jiřině 
Sýkorové bude poskytována  měsíční odměna ve výši  1 097,00 Kč. 

___________________________________________________________________________ 
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 ze 4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 10.6.2015 

40/4ZO/2015 – Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Pobeskydí na  
                          období 2014-2020_______________________________________________ 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
s o u h l a s í  
 
s realizací Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Pobeskydí 
na programové období 2014–2020 na svém správním území.“ 

___________________________________________________________________________ 

 

41/4ZO/2015 – Smlouva č. 14191923 o poskytnutí podpory ze SFŽP__________________  

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e  

 

smlouvu č. 14191923 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního 

prostředí ČR v rámci Operačního programu Životní prostředí mezi Státním 

fondem životního prostředí ČR a Obcí Soběšovice na akci „Stavební úpravy 

budovy požární zbrojnice v obci Soběšovice“. 

___________________________________________________________________________ 

 

42/4ZO/2015 – Darovací smlouva_______________________________________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e  

 

darovací smlouvu o převodu vlastnictví k nemovitým věcem mezi 

Miloslavem Kantorem, bytem Zahrádkářská 125/7, Hradiště, Těrlicko a Obcí 

Soběšovice,  739 22  Soběšovice 10 na ideální 2/14 pozemku parc. č. 321/2 o 

výměře 525 m2 a ideální 2/14 pozemku parc. č. 321/4 o výměře 235 m2, vše 

v k.ú. Horní Soběšovice. 

___________________________________________________________________________ 

 

43/4ZO/2015 – Bezúplatný převod nemovitostí____________________________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

s c h v a l u j e  

 

nabídku  Moravskoslezského kraje o bezúplatném převodu pozemku parc. č. 

669/18 o výměře 252 m2, v k.ú. Horní Soběšovice 

 

p o v ě ř u j e  

 

starostu obce p. Tomáše Dámka podpisem smlouvy o bezúplatném převodu. 

___________________________________________________________________________ 
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 ze 4. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 10.6.2015 

44/4ZO/2015 - Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů__________________________           

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
b e r e   n a   v ě d o m í  
 
dotazy a připomínky občanů obce Soběšovice a členů Zastupitelstva obce 
Soběšovice. 

___________________________________________________________________________ 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Petr   V o z n i c a, v.r.                                       Tomáš    D á m e k, v.r. 

místostarosta obce           starosta obce 
 


